
Saksprotokoll i fylkestinget - 12. og 13.06.2018  
 
Marthe Hammer, SV, sette på vegner av SV fram slikt oversendingsforslag til fylkesrådmannen: 
 

«Pilotprosjekt med raud asfalt for syklister 
Eit kortsiktig og enkelt tiltak for å betre tilhøve for syklistar er raud asfalt. Raud asfalt er på veg til å 
verte ein standard i andre sykkelbyar. Ein har over lengre tid ikkje klart å nytte midlane avsatt til 
sykkeltiltak gjennom bergensprogrammet. Ein bør sjå om det lar seg gjennomføre å nytte ubrukte 
sykkelmidlar i 2018 til pilotprosjekt med raud asfalt.» 

 
Røysting 
 
Det var 56 representantar til stades. 
 
Innstillinga vart samrøystes vedteken. 
Hammer sitt forslag vart samrøystes vedteke oversendt på vegner av forslagsstillaren utan 
realitetsbehandling. 
 
Vedtak 
 
Fylkestinget tar Årsmelding for fylkesvegane i Hordaland 2017 og Årsmelding 2017 for Bergensprogrammet 
til orientering.  
 


